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První ve ejné projednávání strategického plánu s ješt  ne zcela kompletními výsledky prob hlo v prosinci v divadelním sále restaurace U Hlavá k .
Lednové setkání prob hne 28. 1. v zasedací síni M Ú a všichni jste vítáni. 

O tom, že byst i tí hasi i se nepotýkají jen s ohn m, jsme se mohli p esv d it 6. prosince. V ulici Pod Homolí spadnul p es silnici vzrostlý strom 
a zcela zablokoval dopravu. Díky perfektní a rychlé práci našich a benešovských hasi  byl strom rychle roz ezán a odklizen. 

N komu m že letošní teplé zimní po así d lat vrásky a lyža i ho jist  nechválí. Na druhou stranu je možné pracovat venku a díky tomu se Semovice 
do kaly opravy krajnice místní komunikace.  



3ÚVODNÍK 

Vážení tená i, 

p ed pár hodinami jsme v letopo tu vym nili 
trojku za ty ku, a tak se rozhlédn me, co se za 
t ch posledních 365 dní zm nilo a zamysleme se 
nad tím, co nás asi eká v roce nadcházejícím. 

Z celospole enského pohledu jsme si za átkem 
lo ského roku zvolili, poprvé v p ímé volb ,
prezidenta. V ervnu nám padla vláda a p esto, 
že jsme šli v íjnu k p ed asným volbám, dodnes 
nám vládne samozvan  ustanovený vládní kabinet, 
který od nás nepot eboval ani jediný hlas. asto 
slýchávám ná ek nad tím, co se v té vrcholné  
politice d je. Demokratické principy jakoby se 
z celostátní politiky vytrácely. Spole nost  
p estává být ostražitá a spokojuje se s tím, co se 
nám n kte í jednotlivci snaží vnuknout.  

V letošním roce bychom si m li p ipomenout 25. výro í od svržení totality 
a nastolení demokracie. Už tvrt století zde máme svobodné volby a m žeme 
svobodn  vyjád it sv j názor, za který se nemusíme bát. Demokracie ale  
neznamená, že si zárove  m žeme d lat co chceme. Že nemusíme brát ohled 
na naše sousedy a ob any, kte í s námi sdílí naši komunitu.  

Život není jen honba za ziskem. Finan ní prost edky jsou sice nezbytné, ale 
život je vytvá en i zdravím, radostí a dobrým pocitem z užite n  vykonané  
práce. Bez nadšení pro v c mohou být vynaložené prost edky znehodnoceny. 
Nenechme se proto strhnout ani jednotlivými ideologiemi, ani vidinou moci 
ani negativními zprávami z médií, které nás obklopují ze všech stran. M jme 
radost z toho, co se nám osobn  poda ilo a v nujme se smysluplným v cem, 
kterých chceme a m žeme docílit. 

Do pop edí se postupn  dostává nová generace, která je sebev dom jší, používá 
moderní technologické výrobky a je jazykov  lépe vybavená. Na druhou stranu 
jí chybí prožitky dob minulých, je ve vleku mediálních reklam a asto se  
spokojuje s p ebytkem ned ležitých informací. Tuto generaci je zapot ebí 
vtáhnout do spole enského d ní naší obce. Jedin  tak dokážeme vytvo it  
genera ní souzn ní a nebudeme do budoucna ešit mezigenera ní sváry. 

Z tohoto pohledu z stávám optimistou, když vidím, jak se spole nost semkla 
p i lo ských povodních, v jakém prost edí a jak aktivn  se sdružují jednotlivé 
spolky, jaké um ní nám nabízejí byst i tí divadelníci, jak pospolu drží jednotlivé 
hasi ské sbory i jak v n kterých osadách aktivn  pracují n kte í lenové osadních 
výbor . Spole nou radost prožívám z našich sportovních úsp ch  i z dob e
upravených ve ejných prostranství. Optimistou z stávám i z jednotlivých  
zda ených investic. Spole n  se nám poda ilo nap íklad zajistit pitnou vodu 
pro Božkovice, upravit náves v Nesva ilech nebo zahájit nástavbu nad školní 
jídelnou, která bude sloužit našim d tem.  

Tady je t eba upozornit i na to, jak jednoduché je n co kritizovat a n co rozhádat. 
Mnohem složit jší je p itom n co vybudovat, n co podpo it a n ím ud lat 
druhého š astným. Nezapomínejme, že v této spole nosti musíme spolu žít 
a toto spole enství bude takové, jaké si ho sami vytvo íme. Posilujme tedy to, 
co nás spojuje a nenechme si poškodit to, co jsme si my nebo naši p edci  
vytvo ili. 

Vážení spoluob ané, dovolte mi, abych Vám záv rem tohoto zamyšlení pop ál
úsp šný a dobrý rok 2014. Pop ál Vám všem hodn  zdraví, spokojenosti 
a životního elánu a t m, kte í jste se v lo ském roce jakkoli osobn  zapojili do 
spole enského nebo kulturního d ní v obci, touto cestou za vaše úsilí pod koval. 

Váš starosta Mgr. Daniel Št pánek 

Váno ní slovo starosty 
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Uzáv rka p íštího ísla je 24. ledna 2014 

P ísp vky do Hlasu Byst ice posílejte na adresu:  
hlasbystrice@seznam.cz 

Nemáte-li možnost použít e-mail, m žete p ísp vky  
p inést osobn  do redakce Hlasu Byst ice (U Jelena)  

v pond lí od 12 do 17 hodin  
nebo po telefonické domluv  (731 575 072)  

kdykoliv v pracovní dob  redakce. 

(Fotografie nevkládejte do textu, ale p iložte je  
jako samostatný soubor v co nejlepší kvalit .) 
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Zprávy ze zastupitelstva 
Zastupitelstvo m sta Byst ice se v roce 2013 sešlo celkem šestkrát. 
Poslední zasedání prob hlo ve st edu 11. prosince v zasedací 
místnosti M stského ú adu v Byst ici a hlavním bodem bylo  
projednání a schválení návrhu rozpo tu m sta na rok 2014. 
Návrh rozpo tu byl sestaven na základ  metodik ministerstva  
financí, s ohledem na výsledky rozpo tu roku 2013, podle  
aktuálních pot eb m sta a nutných investic. Návrh rozpo tu byl 
ádn  vyv šen a projednán Finan ním a Kontrolním výborem 

i Komisí pro osady. Rozpo et byl p edložen jako nevyrovnaný, 
s tím, že10 milionu je kryto zapojením z statku z roku 2013 
a 648 tisíc korun bude použito z ú elového fondu na rekonstrukci 
kotelny. 
Pozm ují návrh p edložila Ing. O. Mokošová, která navrhla 
z rozpo tu vypustit adresné položky na opravu komunikací 
v osadách, ulice Ke Trati, opravu rybní ka v Nesva ilech, rekul-
tivaci skládky a výstavbu deš ové kanalizace v ulici Karla Nového. 
Snížení výdaj  by podle p edloženého opozi ního návrhu  
usnesení m lo vést k nižšímu erpání zasmluvn ného úv ru na 
nástavbu nad školní jídelnou. Tato navrhovaná zm na zastupitel-
stvem nebyla schválena. 
Pro rok 2014 tak zastupitelstvo schválilo rozpo et o necelých  
dev t milionu vyšší než v roce p edchozím. Plánované p íjmy 
a výdaje jsou v kone né výši 86 194 530 K . Z toho da ové  
p íjmy jsou plánovány v ástce 52 400 000 K , deset milion
tvo í z statek na b žném ú tu z roku 2013 a deset milion  je 
úv r na p ístavbu nad školní jídelnou základní školy.  
V kapitole výdaj  po ítá m sto Byst ice p edevším s p ístavbou 
dvou nových t íd mate ské školy a t í t íd školy základní nad 
školní jídelnou. Stavba za ala v roce 2013 a za átkem dubna by 
m la být slavnostn  otev ena. Realizací stavby by m lo dojít ke 
zvýšení kapacity mate ské školy ze 130 na 186 d tí. Tato kapacita 
by v sou asné dob  m la pokrýt zájem d tí o p edškolní za ízení. 
Druhou významnou investi ní akcí zahrnutou v rozpo tu m sta 
na rok 2014 je výstavba první ásti I. etapy chodníku v Jírovicích.  
Stavba je p edb žn  ocen na na deset milion  korun. Ve spolupráci 
s Technickými službami Benešov je dále p ipraveno výb rové 
ízení na „Rekultivaci I. etapy skládky“ Plchovky. Rekultivace 

je plánována v celkové ástce 3 800 000 K  a pro její realizaci je 
po ítáno s uvoln ním rezervního fondu od St edo eského kraje. 
Krom  návrhu rozpo tu m sta Byst ice na rok 2014 projednalo 
a schválilo zastupitelstvo m sta také rozpo tové opat ení . 06/2013. 
Rozpo tovým opat ením se narovnal plánovaný rozpo et na rok 
2013 se skute ností. V kapitole p íjmy došlo nap íklad k navýšení  
položky za správní poplatky, odvody z výherních hracích p ístroj
nebo nájm  z pozemk  a ke snížení položek za nižší erpání 
úv ru na nástavbu nad školní jídelnou nebo oddálení splátky 
p j ky pro SK Byst ice. Výdaje byly navýšené u svozu komu-
nálního odpadu, ve ejné zeleni, povodn  i místní správy. Snížení 
výdaj  pak bylo nap íklad u nástavby nad školní jídelnou, 
u chodník  a nebytových prostor.  
Zastupitelstvo dále stanovilo kompetenci rad  m sta k provedení 
rozpo tového opat ení . 07/2013 pro finan ní operace, které 
vzniknou za období od 11. 12. 2013 do 31. 12. 2013 s podmínkou, 
že provedené rozpo tové zm ny budou p edloženy v konkrétních 
ástkách ke schválení zastupitelstvu na prvním zasedání roku 

2014.  
Zastupitelstvo dále schválilo zám r bezúplatného p evodu ástí 
pozemk  pod komunikací mezi osadami Božkovice a Tožice, 
které jsou ve vlastnictví Ú adu pro zastupování státu ve v cech 
majetkových. Schválený byl dodatek . 1 ke Smlouv  o zajišt ní 
financování akce „Sejdeme se na h išti - centrum volno asových 
aktivit v Byst ici“ s SK Byst ice, kterým se prodlužuje lh ta 
splátky do 30. zá í 2014 a dodatek . 2 ke Smlouv  o zajišt ní 
provozu vodohospodá ské infrastruktury m sta Byst ice se spo-
le ností VHS Benešov, s.r.o, kterým se prodlužuje ú innost 
smlouvy do 31. 12. 2014 nebo do dvou m síc  po vyhlášení 
koncesního ízení. 
Záv rem zasedání pak Zastupitelstvo m sta vzalo na v domí návrh 
rozpo tu na rok 2014 Dobrovolného svazku obcí Mikroregion 
Džbány a jeho rozpo tový výhled na léta 2015 - 2017, protokoly 
o výsledku ve ejnosprávních kontrol finan ního výboru a zápis 
o výsledku kontroly výboru kontrolního. 

Mgr. Daniel Št pánek, starosta m sta 

Upozor ujeme ob any, že místní poplatek za svoz 
komunálních odpad  na rok 2014 je možno  
zaplatit v pokladn  M Ú Byst ice od 15. 1. 2014. 

Výše poplatku pro rok 2014 z stává  
nezm n ná ve výši 500 K  na ob ana. 

Provozní doba pokladny a podatelny: 
Pond lí   8:00  -  11:30  |  12:00  -  17:00 
Úterý       8:00  -  11:30  |  12:00  -  15:00 
St eda     8:00  -  11:30  |  12:00  -  17:00 

tvrtek    8:00  -  11:30  |  12:00  -  14:00 
Pátek       8:00  -  11:30  |  12:00  -  14:00

Upozorn ní na poplatky 
M sto Byst ice upozor uje po adatele kulturních, sportovních, prodejních a reklamních akcí na platnost Obecn  závazné vyhlášky  
. 3/2011 o místním poplatku ze vstupného. 

Poplatek ze vstupného platí fyzické a právnické osoby, které po ádají kulturní, sportovní, prodejní a reklamní akce. Poplatník je  
povinen nejpozd ji 5 dn  p ed konáním akce ohlásit na m stském ú adu druh akce, datum, hodinu a místo jejího konání, výši  
vstupného, p ípadn  doložit existenci skute ností zakládajících osvobození nebo úlevu od poplatkové povinnosti. 

Do 10 dn  po skon ení akce je poplatník povinen ohlásit na m stském ú adu celkovou výši vybraného vstupného. 

Poplatek je splatný do 14 dn  ode dne skon ení akce. Nebudou-li poplatky zaplaceny poplatníkem v as nebo ve správné výši,  
vym í mu M stský ú ad Byst ice poplatek platebním vým rem. 
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Návrh rozpo tu m sta na rok 2014 p edložila Rada m sta Byst ice, 
která jej projednala 20. 11. 2013. Návrh byl vyv šen 25. 11. 2013, 
projednán Finan ním a kontrolním výborem i Komisí pro osady 
a p edložen ke schválení Zastupitelstvu m sta Byst ice. Zastupi-
telstvo m sta návrh rozpo tu projednalo a schválilo na svém  
zasedání 11. prosince 2013. 

Rozpo et m sta Byst ice na rok 2014 po ítá s p íjmy i výdaji ve 
výši 86 194 530 K . Rozpo et je schodkový se zapojením z statku 
z roku 2013 ve výši 10 000 000 K  a 648 000 K  z ú elového 
fondu na rekonstrukci kotelny. 

Plánované p íjmy a výdaje v p edchozích letech

Da ové p íjmy jsou pro letošní rok plánovány v celkové ástce 
52 400 000 K . Nejv tší ást z toho tvo í plánované p íjmy 
z dan  z p idané hodnoty ve výši 20 000 000 K , dan  z p íjmu 
právnických osob 10 000 000 K  a dan  z p íjmu fyzických osob 
ze závislé innosti 9 000 000 K . Následuje da  z nemovitosti 
v plánované výši 4 250 000 K .

Neda ovými p íjmy jsou transfery a dotace v plánované výši 
3 335 530 K . Jedná se pouze o schválené a podepsané dotace. 
P islíbené dotace na úpravnu vody v Byst ici a intenzifikaci isti ky 
budou do rozpo tu zapojeny až v pr b hu kalendá ního roku, 
poté co bude uzav ená smlouva s p íslušným státním fondem. 
Dále je do rozpo tu m sta zapojen úv r na výstavbu t íd mate ské 
a základní školy v plánované ástce deset milion  korun.  

Neda ovými p íjmy jsou také nájmy v bytových a nebytových 
prostorách (3 300 00 K ), erpání rekultiva ního fondu St edo-
eského kraje (1 000 000 K ), nájmy z domu s pe ovatelskou 

službou, nájem teplovodu, splátky p j ek Služby Byst ice s.r.o 
a SK Byst ice, pronájem pozemk , vodné, vstupné a další.  

Výdaje po ítají p edevším s dokon ením nástavby nad školní  
jídelnou v ástce 10 000 000 K . Tato ástka bude kryta p ijatým 
úv rem od eské spo itelny a.s. Dále je p ipraven projekt a upravený 
návrh rozpo tu na první ást první etapy chodníku v Jírovicích. 
Chodník by m l spojovat silnici I/3 s autobusovou zastávkou  
naproti jírovické kapli ce. Stavba je plánována za 10 000 000 K .

ástka 3 800 000 K  je rezervována na plánovanou rekonstrukci 
skládky v Plchovkách. Tato investice je p ejata z rozpo tu roku 
2013, kdy se nepoda ilo dokon it výb rové ízení na stavbu. Dva 
a p l milionu korun je v rozpo tu vyhrazeno na druhou splátku 
nemovitostí areálu Finarest, které v lo ském roce koupilo m sto 
Byst ice pro ú ely rozší ení svého sb rného dvora. Další ástky 
vyšší než jeden milion korun jsou alokovány pro dokon ení  
strategického plánu, zahájení výstavby chodníku Byst ice - Líšno, 
zpevn ní komunikace Ke Trati, vybudování deš ové kanalizace 
v ulici Karla Nového a výstavb  spolkového domu v Drachkov .

Z plánovaných investic by více jak 17 milion  korun m lo jít do 
osad. Jedná se p edevším o první ást první etapy chodníku 
v Jírovicích, chodník Byst ice - Líšno a spolkový d m
v Drachkov . Z dalších plánovaných výdaj  zahrnuje rozpo et
m sta na rok 2014 nap íklad p ekládku vedení vysokého nap tí 
v Líšn , opravu h bitovní zdi na Tožici, vyasfaltování komunikace 
v Nesva ilech, Jinošicích a Zaho anech, vým nu staré ásti  
vodovodu v Kobylí nebo opravy hrází rybní k  v Nesva ilech, 
Božkovicích a Mokré Lhot .

P ehled investic do osad:
                  2010            10 408 809 K
                  2011              2 733 606 K
                  2012              9 752 000 K
                  2013            12 198 597 K
                  2014            17 085 000 K  (výhled)

Rozpo et m sta na rok 2014 
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rok 2010 rok 2011 rok 2012 rok 2013 rok 2014

  rok 2011 66 587 830 K
  rok 2012 81 342 270 K
  rok 2013 77 783 120 K
  rok 2014 86 194 530 K

Mikroregion Džbány 

Sou ástí rozpo tu m sta na rok 2014 jsou také položky splátek 
p j ek a úv r  a rozpo tová rezerva. Pro rok 2014 po ítá m sto 
se splátkami p j ek a úv r  v celkové výši 6 283 000 korun. 
Z toho je na splátku úv ru na nástavbu nad školní jídelnou  
vy len no 3 648 000 K , na splátku úv ru za nákup budovy  
p. 492 ástka 2 504 000 K  a na dlouhodobou splátku p j ky 

pro vytáp ní základní školy 131 000 K . Poslední dva úv ry  
budou v roce 2014 zaplaceny. Rozpo tová rezerva pro rok 2014 
je plánovaná ve výši 1 537 680 korun. 

Mgr. Daniel Št pánek, starosta m sta

Valná hromada dobrovolného svazku obcí Mikroregion Džbány 
se v roce 2013 sešel celkem dev tkrát. Od podzimu v mikroregionu 
pracuje nová projektová manažerka Ing. Lucie Krubnerová, která 
vyst ídala Ing. Elišku Melicharovou, která se v sou asné dob
v nuje svým mate ským povinnostem. 
Poslední dv  setkání valné hromady se uskute nila 22. listopadu 
v Byst ici a 19. prosince v Mili ín . Na byst ickém setkání byly 
projednány informace z Programového výboru Posázaví, projekt 
meziobecní spolupráce Svazu m st a obcí, návrh rozpo tu svazku 
na rok 2014, zve ej ování akcí p es votické noviny, Hlas Byst ice 
a informa ní centrum i aktuální dota ní možnosti v rámci grantového 
schématu St edo eského kraje. 

Na mili ínském setkání pak prob hlo zhodnocení roku 2013, 
schválení rozpo tového opat ení a rozpo tu svazku na rok 2014, 
schválení rozpo tového výhledu na roky 2015 - 2017 a projednání 
podaných žádostí o dotaci. M sto Byst ice zde prezentovalo dv
žádosti, které putovaly na St edo eský kraj, a to žádost do Fondu 
rozvoje obcí a m st a žádost na vybavení zásahovými hasi skými 
obleky a boty. 

Mgr. Daniel Št pánek, starosta m sta
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Zm na termínu svozu odpad  v Jírovicích 

Jednou z nejvýznamn jších staveb, která byla v posledních deseti-
letích provedena na našem území, byla bezpochyby výstavba IV. 
železni ního koridoru. V letech 2009 až 2013 došlo k zdvojkolejn ní 
stávajícího jednokolejného úseku a úprav  železni ní trat
v úseku Votice - Benešov tak, že se zde zvýšila maximální rychlost 
na 160 km/hod. Stanice Byst ice u Benešova byla po dopravní 
stránce zrušena a nadále je zde pouze zastávka s bezbariérovými 
vn jšími nástupišti. Stavba koridoru si vyžádala úpravu velkého 
množství stávajících i nových most , propustk  a zdí i výstavbu 
p ti nových tunel . Jedná se o tunely Tomický II, Tomický,  
Zahradnický, Olbramovický a Votický. Se samotnou stavbou 
souviselo i využití ady p íjezdových cest, které byly následn
uvedeny do p vodního stavu, nebo znovu zpevn ny. Slavnostní 
ukon ení celé stavby prob hlo 13. ervna 2013 a v Byst ici 
a Olbramovicích byly na památku umíst ny pam tní desky.  

Celkové stavební náklady iní 6,757 miliard korun, z nichž více 
jak 4 miliardy mají být financovány z evropských zdroj . Ob ané  
si tak po dlouhých p ti letech oddechli od stavebního ruchu 
a získali v tší komfort cestování a úpravu p ilehlých cest 
a dot ených pozemk .

Do pov domí se nám rok 2013 zapíše také svými povodn mi. 
Zatímco v sobotu 27. dubna 2013 zasáhla lokální záplava osady 
Oub nice, Ji ín, Jelene  a Strženec, vytrvalé dešt  mezi 1. až 3. 
ervnem roku 2013 postihly celé naše m sto. B hem krátké doby 

napršelo kolem 90 mm vody. Toky se vylily ze svých b eh ,
rybníky a vodní díla nesta ila regulovat p ítok a došlo i k protržení 

vodní nádrže Zájezdek. Díky hrozícímu protržení hráze Splavského 
rybníka byla dokonce vyhlášena evakuace ob an  v ásti osad 
Semovice, Jírovice a Jarkovice. Celkové škody na majetku m sta 
byly odhadnuty kolem 4 milion  korun. M sto následn  opravilo 
adu komunikací, vy istilo deš ové kanalizace a provedlo další 

nezbytná protipovod ová opat ení. Pro opravu protržené vodní 
nádrže Zájezdek bylo zadáno zpracování projektové dokumentace, 
která bude m stu p edložena za átkem roku 2014. Opravu hráze 
Splavského rybníka zajistil její majitel spole nost Líšno a.s. 

Dne 31. kv tna 2013 byla dokon ena stavba nového mostku p es 
Zaho anský potok. Mostek se opravoval dva m síce. Nejprve 
došlo k demontáži p vodního mostu a pro išt ní koryta potoka. 

Následovalo vybetonování op r a vytvo ení nové nosné konstrukce 
v etn  izolace. Celý mostek byl opat en také novým bezpe nostním 
zábradlím. Stavbu provád la spole nost Chládek & Tint ra a.s. 
se sídlem v Litom icích v ástce 814 000 K .

Koncem ervna roku 2013 byla dokon ena úprava návsi a odbahn ní 
návesného rybníka v Nesva ilech. Odbahn ní rybníka provedla 
spole nost PROXIMA, s.r.o za ástku 237 731 K  a úpravu návsi 
spole nost RADIX Bohemia, s.r.o v ástce 299 649 K . Nesva ilská 
náves tak dostala moderní podobu s oploceným d tským h išt m,
zpevn nými chodní ky, výsadbou zelen  a lavi kami dopln né 
o koše na odpadky. V následujících m sících byly v Nesva ilech 
ješt  upraveny plochy pro kontejnery a zrestaurovaný památník 
ob tem první a druhé sv tové války. 

Co se povedlo v roce 2013  

Vzhledem ke skute nosti, že vzniklo samostatné TS Týnec musíme p istoupit ke zm n  svozu komunálního odpadu. Jedná se o Jíro-
vice a Jarkovice, kde je nyní svoz ve tvrtek a od 2.týdne roku 2014 bude vždy v úterý. Odb ratel m oznámíme zm nu písemn .
D kujeme za pochopení. 

Technické služby Benešov 

Zapojte se do pojmenování ulice! 
M sto Byst ice obdrželo žádost o p id lení názvu nov  vznikající 
ulice na pozemcích p . 819/6 a 820/5 v k. ú. Byst ice u Benešova 
(viz p iložená mapka). 

Ze Zákona o obcích schvaluje pojmenování ulic zastupitelstvo m sta. 
Pokud chcete, aby se mezi návrhy názvu nové ulice objevil i ten váš, 
zašlete jej nebo zaneste do 7. února 2014 na adresu: 

M Ú Byst ice, Dr. E. Beneše 25 
nebo napište na e-mail: podatelna@mestobystrice.cz 

PaN 

(pokra ováni na stran  7) 
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Chcete ovlivnit budoucnost Byst ice? 
Jestli Vám opravdu záleží na tom, do eho se bude v Byst ici 
a p ilehlých osadách v p íštích letech investovat, máte jedine nou 
p íležitost zú astnit se projednávání strategického plánu.  
V sou asné jsou k dispozici výsledky dotazníkového šet ení 
a p ipravují se oblasti, do kterých je t eba investovat v budoucnu 
prost edky, protože si to ob ané p ejí.  
S t mito daty pracuje tzv. oponentní tým, do jehož práce m žete 
promluvit, i když t eba nejste zrovna jeho leny. V lednu prob hnou 
setkání tohoto oponentního týmu, a to úmysln  na ve ejném míst ,
aby kdokoliv mohl p ijít a p inést sv j nápad. 

Kdy a kde se t chto setkání m žete zú astnit: 
úterý 14. 1. 2014 
úterý 21. 1. 2014 
úterý 28. 1. 2014 

Další možností je p ijít na ve ejné projednávání strategického 
plánu v úterý 28. 1. 2014 od 16 hodin v zasedací síni M Ú. 
P ij te a projevte sv j názor! Jde i o Vaši budoucnost! 

PaN 

Toto vše bylo p ichystáno k plánované vzpomínkové události, 
která se konala v sobotu 7. zá í 2013 u p íležitosti 70. výro í vy-
st hování obce. 

Podle asového harmonogramu a platné smlouvy s vodo-
hospodá skou spole ností VHS Benešov byla 1. srpna 2013  
dokon ena úpravna vody v Božkovicích. Jednalo se o výstavbu 
nového vodárenského domku, po ízení technologie, která musí 
z vody odstranit arsen, radon a dusi nany a výstavbu nové  
elektrop ípojky. Po spušt ní nové úpravny vody v Božkovicích 
do provozu byla uzav ena dohoda s VHS Benešov na zpracování 
projektové dokumentace stávajících vodovodních p ípojek a jejich 
legalizaci na stavebním ú adu. 

B hem prázdnin roku 2013 se naplno rozeb hly stavební práce 
na Nástavb  na jídelnu ZŠ v Byst ici. Nový objekt zahrnuje  
výstavbu dvou nových t íd mate ské školy pro budoucích 56 d tí 
a t ech t íd pro provoz školy základní. Jedna ze t íd je ur ena pro druži-
nu, druhá pro jazykovou a multimediální t ídu a t etí je vybudována  
jako keramická dílna. Všechny tyto prostory jsou p ístupné schodišt m
a umíst ným výtahem, takže spl ují požadavky bezbariérového 
provozu. Celá nástavba je provedena jako lehká konstrukce 
z ocelových sloup  a p íhradových vazník . V rámci nástavby je 
vybudováno atrium a nové d tské h išt , která bude sloužit žák m

mate ské školy. Stavba je ke konci kalendá ního roku z velké ásti 
hotová. Za átkem roku by m ly probíhat práce na dokon ení podlah 
a obklad . Následn  budou dopl ována vnit ní vybavení místností. 
Plánované slavnostní otev ení celé nástavby se chystá za átkem 
m síce dubna roku 2014.  

Koncem m síce zá í roku 2013 zahájilo m sto Byst ice výstavbu 
t ech zpomalovacích retardér  v prostoru mate ské školy.  
Zpomalovací prvky se objevily v ulicích Nová, Družstevní 
a Spartakiádní. Jejich ú elem bylo zpomalit dopravu v lokalit ,
kde je nejv tší frekvence pohybu malých d tí a maminek 
s ko árky. Zpomalovací retardéry mají vedle zpomalení také za 
úkol odvést dopravu do jiných ástí m sta, tak aby prostor kolem 
mate ské školy byl do budoucna bezpe n jší. 

M síce listopad a prosinec roku 2013 p inesly nové asfaltové potahy 
a opravy ady chodník  a komunikací v Byst ici i jednotlivých 
osadách. Novým povrchem se m že pochlubit cesta od h išt  ke 
h bitovu v Oub nicích, komunikace do Hutí, ást cesty z Ji ína 
na Jelene , osady Hlivín a Drachkov. Zpevn ná byla také komu-
nikace z Radošovic na Tožici. M sto Byst ice na tyto opravy 
a rekonstrukce uvolnilo více jak dva miliony korun. 

Rok 2013 p inesl vedle t chto velkých investi ních akcí i celou 
adu menších investi ních i neinvesti ních po in , které si  

zaslouží být zmín né, ale nezbývá pro n  v tomto lánku prostor. 
O ad  z nich jste se mohli do íst na stránkách Hlasu Byst ice 
nebo na webových stránkách m sta. 

Mgr. Daniel Št pánek, starosta m sta 

Dobrý den, 
prosím o zve ejn ní pod kování za nový povrch na p ístupové 
komunikace do osady Hut : „Obyvatelé osady Hut  d kují vedení 
m sta Byst ice za nový povrch na p ístupové komunikaci do 
osady Hut . D kujeme.“ 

S pozdravem Lucie Bezdí ková 

(pokra ováni ze strany 6) 

Pod kování 

vždy od 16 hodin, Divadelní kavárna U Jelena 
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Vážení spoluob ané, 

Váno ní svátky jsou už dnes lo skou minulostí, ale i tak jsme si 
snad všichni užili trochu volna a završili ho oslavou p íchodu 
nového roku.  Doufám, že prvních krocích v roce 2014 pánové 
udrželi balanc a dámy sv j „glanc“.  

Komunální služby 
Jak to tak vypadá, se sn hem se nikdo nežene, a je tedy možné 
d lat práce, které v minulých letech touto dobou byly skryté pod 
bílou pe inou.  

Ješt  p ed Vánocemi byl vy ezán úvoz z Oub nic sm rem 
k Podhrázskému rybníku, aby mohla být narovnána cesta podle 
katastru.  

V posledních dnech roku 2013 byla zahájena probírka nálet
kolem komunikací ve vlastnictví m sta (Plchov, Hlivín, Kobylí), 
aby se zamezilo postupu vegetace sm rem do komunikace.  

V mezidobí zabezpe ovaly Služby úklid ve ejných prostor  
m sta, st hování nábytku v souvislosti s realizovanou výstavou 
Betlém  na m stském ú ad  a adu jiných drobných prací  
souvisejících s komunální službou. 

T sn  p ed koncem roku bylo zlikvidováno to, co zbylo po  
vandalech z bu ky WC na koupališti. Tito výte níci bu ku  
zni ili do šroubku, aby vyt žili maximum kovu, který byl použit 
na stavb . Vše z ejm  skon ilo v n které sb rn .
Služby navezly posypový materiál na místa, která byla vytipována 
osadními výbory. Inertní materiál tak bude sloužit k usnadn ní 
pohybu chodc  a vozidel na místech, kde hrozí v p ípad  sn hové 
pokrývky nebezpe í kolizních stav .

Sb rný Dv r
V sou asné dob  pracujeme na zkvalitn ní služeb. Práce nejdou 
vždy tak rychle, jak by se nám líbilo, ale jdou kup edu. 

V sou asné dob  máme vy len n zvláš  kontejner na plasty, nov
na sklo a odebíráme papír. Je možné ve dvo e uložit velkoobjemový 
komunální odpad, jako jsou sk ín , k esla, pohovky atd. Máme 
zvláštní prostory na zp tný odb r elektrických spot ebi , televizí, 
ledni ek, mrazák , pra ek a jiných domácích elektrospot ebi .

Otevírací doba 
Pro sb rný dv r platí v tuto chvíli zimní otevírací doba která je: 

Úterý        12:00 – 16:00 hodin 
tvrtek     12:00 – 16:00 hodin 

Sobota      09:00 – 12:00 hodin 

Zaznamenal jsem dotazy na místo, kde je sb rný dv r. Místní 
název Pod Barevnou tedy z ejm  není známý úpln  všem, proto 
v tomto ísle uvádíme mapku a následn  bude trvale umíst na 
i na m stských internetových stránkách www.mestobystrice.cz 
v sekci Radnice – Služby Byst ice, kde je uvedena i otevírací  
doba a kontakty. 

Nejbližší budoucnost: 
Ne, že by jsme se nemohli do kat sn hové nabídky ale musíme 
po ítat s tím , že to jednoho krásného dne prost  p ijde. 

S tím souvisí i naplánovaná práce, která bu to bude nebo bude 
taky, ale 20 cm hluboko. 

Cht li bychom stihnout dokon it pro ez kolem silnic a nainstalo-
vat n kolik místních zna ení.  

V p ípad  kdy nebude možné pokra ovat pro nep íze  po así 
budou se služby v novat práci na sb rném dvo e, úklidu a b ž-
ným správkám a p íprav  techniky.  

Ing. Tomáš Semrád 

Služby m sta Byst ice 
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Jak se žije v Byst ici? Odpov  poskytlo p edváno ní dotazníkové šet ení. 
Co se nám na Byst ici líbí a s ím jsme nespokojeni? V posledním ísle Hlasu Byst ice jsme slíbili, otisknout výsledky plynoucí z dotazníkového še-
t ení (vzniklého pro ú ely strategického plánu). ada z vás si na vypln ní dotazníku ud lala as, za což všem d kujeme. 
Co tedy z vašich odpov dí vyplynulo? Nap íklad to, že p evládá spokojenost s životem ve m st  a v osadách, by  mezi územními celky existují za-
jímavé a nep ehlédnutelné rozdíly: 

Byst ice Drachkov
Jinošice
O p etice
Líšt nec

Jírovice
Jarkovice
Semovice
H rka

Líšno Mokrá Lhota

Nesva ily
Petrovice
Zaho any
Toršovice
M lýny

O ub nice
Jelene
Ji ín
Strženec
Kobylí
P lchov
H livín
Vojslavice

Tožice
Radošovice
Božkovice

Celkem

D ti 85,7 100 83,3 88,6 91,8 82,8 86,2 88,9 86 86,9

Vztah s partenrem /partnerkou 81 92,9 75 83,8 82,6 91,9 88,9 91,7 82,1 83,2

Vztah s p íbuzným i/š irší rodinou 76,9 87,5 87,5 87,5 83 83,3 79,9 90 80 79,7

O sobní život 76 93,8 87,5 87,5 79,7 79,2 83,5 78,8 80,4 78,5

P átelé 74,2 84,4 85 85,4 86 84,7 81,9 82,4 79,7 78,1

Kvalita bydlení 71,8 87,5 87,5 83,3 82,8 70,8 76,1 80 67,2 74,5

Vztah s okolím  (sousedé apod.) 68,3 78,6 87,5 76,9 81,9 70,8 73,2 76,3 68,8 71,7

Nápl / využití svého volného asu 65,8 91,7 75 70,8 75 66,7 75,6 72,2 81,7 69,6

Práce / zam stnání 66,2 87,5 75 77,8 79,4 66,2 75,9 62,5 70,5 69,4

Lokalita, v níž ž ijete 65,1 81,3 91,7 68,8 74 68,4 74,4 77,5 73,5 68,9

Zdraví 69,2 71,9 75 75 69 63,9 63,9 68,8 66,7 68,5

Ž ivotní úrove 64,7 71,9 83,3 69,2 70,5 59,7 58,3 70 67,2 65,3

Pocit bezpe í 49,9 75 68,8 64,6 63,2 58,3 56 68,4 59,4 54,8
Celkov  se svým životem 
v Byst ici a p ilehlých osadách 62,4 71,9 81,3 61,4 66,3 59,7 69,6 67,6 55 63,8

Volební obvod Mám to zde rád 
a nemohl bych žít jinde

Jsem zde spokojený/á, 
žije se mi zde dob e

Žiji zde, ale klidn  bych 
žil/a i n kde jinde Uvažuji o zm n  bydlišt

Byst ice 10,20% 48,40% 32,40% 9,00%

Drachkov 42,90% 57,10% 0% 0%
Jinošice, Op etice, Líšt nec,
 Jírovice, Jarkovice, Semovice 60% 20% 20% 0%

H rka 18,20% 36,40% 45,50% 0%

Líšno 13,30% 64,40% 22,20% 0%
Mokrá Lhota, Nesva ily, 
Petrovice, Zaho any 15,80% 52,60% 31,60% 0%

Tvoršovice, Mlýny, Oub nice, 
Jelene , Ji ín, Strženec 15,60% 51,10% 28,90% 4,40%

Kobylí-Plchov, 
Hlivín, Vojslavice 31,60% 57,90% 5,30% 5,30%

Tožice, Radošovice, Božkovice 17,60% 52,90% 17,60% 11,80%

Celkem 13,90% 50,70% 28,80% 6,60%

Na otázku „ eho je ve m st  nedostatek“ se nejvíce ozývala obava 
z nezam stnanosti. Proto zhruba padesát procent všech respondent  uvedlo, 
že ve m st  je nedostatek pracovních míst. Z pr zkumu ale také vyplynula 
malá kapacita p edškolských za ízení a také míst, kde by bylo možno 
strávit volný as na vycházce nebo s d tmi. Bolavá místa dle respondent :

Pracovních míst - p es 50 % kladných odpov dí 
(velká rozdílnost odpov dí: Drachkov 100 % x Jinošice 0 %)
P edškolských za ízení 
Vycházkových míst 
Obchod
Volno asových aktivit 
Kulturního vyžití 
Kontejner  na t íd ný odpad  
Parkovacích míst Dopravních spoj  - autobus, vlak, apod. 
Sportovního vyžití 

Odpov di také ukázaly, co d láme ve m st  dob e, kde nás netla í bota. 
M stský ú ad a pracovníci ve ve ejné správ  mohou být spokojeni  
zejména se svozem odpadu nebo – a to je zajímavé, protože to nebývá 

v zemích eských zvykem – s prací ú edník  na m stském ú ad . Po a-
dí odpov dí na otázku, co funguje, bylo následující: 

Svoz odpadu 
Práce ú edník  na m stském ú ad
Údržba h bitov
Údržba zelen  (nap . sekání) 
Práce samosprávy osadních výbor  (p edevším OV Jinošice) 

A uvádíme ješt  jednu komplexn jší tabulku spokojenosti i nespoje-
nosti s díl ími oblastmi života ve m st  a v osadách. Ta má asi nejv tší 
vypovídající hodnotu. Vyplývá z ní jedno: problémem v Byst ici je bez-
pe nost – nebo p esn ji pocit bezpe í. V této oblasti jsou ísla nejhorší:
Co se nám na Byst ici líbí a s ím jsme nespokojeni? V posledním ísle 
Hlasu Byst ice jsme slíbili, otisknout výsledky plynoucí z dotazníkového 
šet ení (vzniklého pro ú ely strategického plánu). ada z vás si na vypl-
n ní dotazníku ud lala as, za což všem d kujeme. 
Co tedy z vašich odpov dí vyplynulo? Nap íklad to, že p evládá spoko-
jenost s životem ve m st  a v osadách, by  mezi územními celky existu-
jí zajímavé a nep ehlédnutelné rozdíly: 
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Miroslava Jirovská

Narozena: 7. 2. 1964 v Benešov

Bydlišt : Byst ice 

Vzd lání: st edoškolské 

Rodinný stav: vdaná

Kde momentáln  pracuje:
editelka Mate ské školy Byst ice

Stranická p íslušnost:
Bez stranické p íslušnosti 

Za koho kandidovala:
Nezávislí 

Máte n jaké koní ky? 
Pro m  je nádherné, když mohu íci, že opravdu nejv tším mým  
koní kem je práce s d tmi. Mezi další záliby pat í lušt ní  
k ížovek a sudoku. Opomenout nemohu ani zp v a tanec. 

Pro  jste kandidovala do Zastupitelstva m sta Byst ice? 
Myslím, že každý, kdo kandiduje do zastupitelstva své obce, to 
d lá proto, aby m l v tší možnost n co zm nit k lepšímu. 
A tém  u každého to „n co“ souvisí s jeho koní ky nebo prací. 
Už jsem íkala, že nejv tším koní kem je pro m  práce s d tmi. 

A s tím souvisí i moje práce v zastupitelstvu. Snažím se, aby  
byst ická „drobotina“ vyr stala v co nejhez ím prost edí a m la 
pro sv j rozvoj co možná nejlepší podmínky. A troufám si tvrdit, 
že byst ická mate ská škola pat í mezi nejhez í v širokém okolí, 
alespo  tak soudím z reakcí rodi , ale i kolegy  z jiných  
školek.  

Co je Vaší prioritou v tomto volebním období? 
Ur it  to je rozkv t naší mate ské školy. Mám velkou radost, že 
se to poda ilo. Radost mám i z úprav školní zahrady, díky  
dopravnímu h išti m žeme už od útlého v ku vést naše d ti 
k dopravní výchov  a spolupracujeme v tom i se základní školou. 
Velkou oporou je mi m j muž, který se práv  této problematice na 
základní škole v nuje. Samoz ejm  se t šíme i na to, až budeme 
moci v dubnu nabídnout další místa v nové nástavb  nad školní 
jídelnou.  

Co se Vám v posledních letech v Byst ici líbí a co nelíbí? 
Ur it  se mi nelíbí, že už léta se musíme potýkat s problémy, 
které jsou s ur itou ástí byst ické mládeže. Vadí mi to o to více, 
že jsem zdejší roda ka, znám v tšinu jejich rodi  a n kte í
z nich dokonce prošli i naší školkou. Ur it  nejsem jediná, komu 
to vadí, ale když je pamatuji jako malé, nevinné d ti, je mi jich 
vlastn  i líto. Líto je mi ale i všech, kte í jejich chování musejí 
snášet. S tím souvisí i to, že když se n co nového, p kného poda í
vybudovat (a sehnat prost edky dnes opravdu není jednoduché), 
asto je to velmi brzy poni eno. 

O tom, co se mi líbí, jsem už mluvila. Mám radost, že naší  
mate skou školou se opravdu m žeme chlubit. A není to jen m j
názor. Chválu slyším i od rodi , kte í nám své d ti sv ují, 
a kolegyn  z jiných mate ských škol, a to i z m st s mnohem 
vyšším rozpo tem, nám tu naši v dobrém závidí. 
Za to všechno pat í m j dík i z izovateli, jímž je m sto Byst ice 
a samoz ejm  také všem zastupitel m, kterým není lhostejné,  
co v této oblasti m žeme v Byst ici nabídnout mladým rodinám 
s malými d tmi. 

Co byste v Byst ici ráda zm nila a jak to chcete ud lat?  
Byla bych ráda, aby se Byst i ané více zú ast ovali ve ejného 
života. Aby p išli na ve ejné zasedání zastupitelstva a ptali se, 
p inášeli své p ipomínky. Jenže nevím, jak toho dosáhnout. 
V ím, že v souvislosti s p ípravou strategického plánu, který je 
tvo en práv  na základ  názor  ob an , by se to mohli nau it. 
Když už se n kdo angažuje, vyplnil dotazník, p ijde se svými 
názory na ve ejné projednávání strategického plánu, mohl by mít 
také zájem kontrolovat, jestli zastupitelé plní to, k emu je  
strategický plán zaváže.    

Co byste vzkázala i pop ála našim ob an m? 
P edevším jim chci pop át pevné zdraví a v novém roce pohodu 
a spokojenost jak v osobním život , tak i v profesním. A také 
abychom k sob  všichni byli toleratn jší a má-li n kdo nápad, 
jak je možné n co v Byst ici zm nit k lepšímu, aby si ho nenechal 
pro sebe. Když se radní a zastupitelé nedozv dí, co naše ob any 
pálí, t žko to mohou ešit. 

Znáte dob e své zastupitele? 

PaN
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Theodor Máca

Narozen: 24. 8. 1974 v Benešov

Bydlišt : Byst ice 

Vzd lání: st edoškolské 

Rodinný stav: ženatý

Kde momentáln  pracuje:
Vedoucí servisu ve firm  KVARTO spol. s r. o.

Stranická p íslušnost:
KDU- SL 

Za koho kandidoval:
KDU- SL 

Máte n jaké koní ky? 
Mám rád všechny druhy sportu a všechny sporty rád provozuji. 
Na amatérské i profesionální úrovni jsem hrál fotbal, takže ten 
m  provází doslova celým životem. V sou asné dob  se zam uji 
hlavn  na trenérskou práci, a to p edevším s mládeží.  
Kdybych m l ale uvést, co je pro m  koní kem íslo jedna, bez 
p emýšlení odpovím: „Rodina a oba naši kluci.“ Bez nich si dnes 
neumím sv j život p edstavit. 

Pro  jste kandidoval do Zastupitelstva m sta Byst ice? 
P ed dvanácti lety jsem vstupoval do komunální politiky s hlavou 
plnou plán  a nápad , co všechno by se m lo v Byst ici zm nit 
k lepšímu. Za roky, které se práci v Zastupitelstvu m sta Byst ice 

v nuji, jsem ale zjistil, že tahle problematika je natolik široká, že 
lov k se musí nau it rozlišovat a rozpoznat, co je pro život 

v osadách a v Byst ici v dané chvíli nejd ležit jší. Rozpo et
m sta je samoz ejm  omezený a chceme-li zlepšovat život  
i v osadách, je t eba si uv domit, že je jich 25 a vy ešit všechny 
problémy ve všech osadách zkrátka není možné. 

Co je Vaší prioritou v tomto volebním období? 
Možná proto, že jsem lenem zastupitelstva již pot etí, sám pro 
sebe jsem si jako prioritu neur il žádnou jednotlivou oblast, ale 
snažím se hledat a podporovat práv  onu vyváženost, o které 
jsme mluvili.  
Samoz ejm , že mám radost z toho, jak se v poslední dob  zlepšily 
podmínky pro sport a pro kulturu. Na druhou stranu si dob e
uv domuji, že v Byst ici jsou velké problémy s vodovodním adem, 
že je t eba, aby chodníky byly dob e osv tlené a v n kterých  
osadách dokonce teprve vybudované, a tak dále, a tak dále. Takže 
leckdy hlasuji nap íklad pro výstavbu nového chodníku, protože 
mi tak velí rozum, i když srdce by rad ji dané prost edky vložilo 
do sportu. Hodn  je samoz ejm  ovlivn no i tím, které dota ní 
tituly jsou pro ten - který rok vypsané a jestli se nám poda í na 
n který z nich „dosáhnout“. 

Co se Vám v posledních letech v Byst ici líbí a co nelíbí? 
Líbí se mi to, že Byst ice i p idružené osady se postupn  posouvají 
kup edu a kdo íká, že to tak není, ten se nedívá nebo nechce  
dívat kolem sebe. Vybudovala se školka, obnovují se m stské 
budovy, byl dokon en vodovod v Božkovicích, opravili jsme  
n které povrchy komunikací, zvládli jsme povodn … Je toho 
dost, s ím m žeme být spokojeni, i když n kdo jiný by t eba  
„tla il“ na jiné oblasti.  
A co se mi nelíbí? Situace v dnešní spole nosti, nap íklad  
„nevybitá mládež“, což u nás zmi uje hodn  lidí, ale když se 
rozhlédneme po širším okolí, je to bolest celé spole nosti, nejen 
Byst ice nebo Byst icka. I když v poslední dob  mám pocit, že 
i v tomhle dochází - sice k mírnému, ale p eci jen - zlepšení. 

Co byste v Byst ici rád zm nil a jak to chcete ud lat?  
Cht l bych urychlit rozvoj m sta ve všech sm rech, ale to je  
dané finan ními možnostmi. A co up ednostnit? Myslím, že práv
v tomhle by mohl hodn  pomoci strategický plán, kde m že každý 
vyjád it sv j názor, a  už se zú astnil dotazníkového pr zkumu, 
nebo vystoupí na n kterém z ve ejných slyšení, které jsou ke  
strategickému plánu po ádána. Pak bude snad jasn jší, co si  
nejvíce p eje i nep eje v tšina našich ob an  a zastupitelstvo 
bude mít jednozna né vodítko, kudy dále.

Co byste vzkázal i pop ál našim ob an m? 
Vzhledem k tomu, že za íná nový rok, rád bych všem spoluob-
an m pop ál hodn  zdraví a št stí a p ál bych si, aby mezi  

všemi lidmi, nejen tady u nás, bylo více vzájemné ohleduplnosti, 
spolupráce a smysluplné komunikace. Jestli to chceme n kam 
dotáhnout, musíme se o to zasadit všichni. Jedin  to m že p inést 
do budoucna n jaká pozitiva. 

Znáte dob e své zastupitele? 

PaN
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SDH Tožice - rok 2013
Rok 2013 se do kroniky tožického dobrovolného sboru hasi ského 
zapsal p edevším ú astí na každoro ním základním kole sout že 
v požárním sportu družstev okrsk  Olbramovice a Byst ice.  
Základní kolo prob hlo v ned li 12. kv tna 2013 na h išti 
v Olbramovicích. Po dohod  s byst ickým okrskem se po adatelství 
tentokrát ujal SDH Tomice. Sout že se zú astnilo 11 družstev 
muž  a 4 družstva žen. Umíst ní našich muž  na 11. míst  není 
žádnou ostudou, ale spíše pobídkou do p íštích let, kdy ponechání 
alespo  jediného soupe e za našimi pomyslnými zády rovnalo 
by se úsp chu, zanechávajícího sv j otisk nejen na našem egu, 
ale i v naší kronice. 

erven byl ve znamení 8. ro níku turnaje ve stolním tenise.  
Trofeje, stejn  jako v minulých letech, vybojovali mimotoži tí 
hrá i a hrá ky a na Tožici tak po skon ení celodenního klání  
z stala jen únava hrá  i po adatel , kte í pro tento turnaj museli 
zajistit výp j ku hracích stol , ceny pro vít ze, ob erstvení 
a financování. Sou asn  byla ve stejný den otev ena i „ZOO Tožice 
skoro jako v Africe“, což byl, jak uvedla Kate ina Nevanová 
v prázdninovém dvoj ísle Hlasu Byst ice, d tský den jako  
doprovodný program pingpongového turnaje. 

Za átek letních prázdnin znamená nejen konec školního roku, 
ale i tradi ní tožické hasi ské tane ní zábavy. Skupinu ádných 
len  Sboru dobrovolných hasi  Tožice podpo il svým úsilím 

v p ípravách parketu i jeden len podporující, a tak tato celo-
tožická událost, kterou letní zábavy nepochybn  jsou, mohla 
prob hnout bez v tších zádrhel  v naplánovaném termínu.  

Pro vylí ení následující události jsem n která fakta p evzal 
z lánku Pavla Ba hy Fotbalové utkání, který byl uve ejn n
v zá ijovém Hlasu Byst ice.  

V sobotu 10. srpna 2013 se za krásného letního po así kolem 
druhé hodiny odpolední vydává z tožické návsi prapodivná  
kolona. Je tvo ena pestrou sm sicí fotbalových hrá , fanoušk ,
vlajkonoš  a roztleskáva ek. Všichni odjížd jí na drachkovské 
h išt , aby se stali aktéry nebo o itými sv dky vskutku adrenali-
nového zážitku - fotbalového utkání mezi tožickými hasi i
a starou gardou Drachkova. Jedná se o oficiální akci, a tak  
nechybí ani zdravotnické zajišt ní, které zprost edkovávají  
zdravotní sestra Ina a MUDr. Cvach z nemocnice na kraji  
vesnice. Kolem t etí utkání za íná. Mí  létá od hrá e k hrá i
a vlajkonoši s roztleskáva kami ženou mužstvo do útoku.  
Zdravotní doktor se zdravotní sestrou se uklid ují pohárkem  
lihového nápoje, což v horkém odpoledni harmonizuje tuto  
nesourodou dvojici. Tempo je tak vysoké, že náš branká  sotva 
sta í lovit ze sít  st ely, které procházejí s prazvláštní lehkostí za 
jeho záda. Naši také skórují, ale p evaha domácích je jednozna ná 
a utkání kon í naprostým debaklem. P estože je odjezd všech 
ú astník  na rozdíl od p íjezdu tichý a nenápadný, m že se,  
pokud se poda í uspo ádat n jaké další ro níky, tento zápas stát 
základem pro tradi ní prázdninovou kratochvíli. 

(pokra ování na stran  13) 
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Po lét  nastal podzim a listí ze strom  opadalo. To dalo vyniknout 
jednomu z tožických fenomén , kterým je etrémní výskyt  
rostlinného parazita - jmelí bílého. Jmelí je prastará lé ivá rostlina, 
op edená tajuplností. U druid  byla jako arod jná rostlina  
posvátným všelékem, který odhán l každé zlo. Kn ží je ceremo-
niáln  od ezávali zlatými noži a p ipravovali z n j tajemné odvary. 
I v sou asnosti se sbírají listy a v tvi ky na lé ivé aje a to pouze od 
za átku íjna do poloviny prosince a v m sících b eznu a dubnu. 
Pouze v t chto obdobích je jmelí lé ivé. V ostatních m sících  
lé ivé ú inky nemá. Jedovaté bílé bobulky jsou uvnit  slizovité 
a lepkavé. Je to proto, že semena roznášejí ptáci zobáky nebo  
nestrávená v trusu. Rozmnožování je možné pouze takto. Semena 
ve vod  ani v zemi nevzejdou. První k es ané mezi sebou tradovali, 
že jmelí bylo d íve voln  rostoucím mohutným stromem. Z jeho 
v tví prý svatý Josef vy ezal kolébku pro Ježíška. Pozd ji strom 
porazili ímané a z kmene byl zhotoven k íž, na n mž byl Ježíš 
uk ižován. Proto bylo jmelí d íve nazýváno Lignum crucis - d evo 
k íže. Potomci stromu se v dalších letech natolik styd li za události 
na Golgot , že seschli do podoby drobných ke ík  a stejn  jako 
v ící jsou živi z Kristova t la, je i jmelí živo z t la jiných strom .
Pochází z toho z ejm  i dnešní váno ní tradice, kdy má v tvi ka 
jmelí nad št drove erním stolem p inést zdraví a št stí do p íštího 
roku. Je-li p íb h o p vodu Kristova k íže pravdivý i ne, nevím. 
Pravdou ovšem dozajista je, že p ed váno ními svátky Tožici  
navšt vují deale i jmelí a plní své pickupy a dodávky v tvemi 
této rostliny, což je jist  lepší, než kdyby zde své dodávky plnili 
deale i omamných jed .

P edposlední v c o které se chci zmínit se sice netýká p ímo  
tožických hasi  ani Tožice, p esto se týká každého z nás. Touto 
fyzicky neuchopitelnou v cí je celosv tová po íta ová sí , známá 
pod názvem Internet. Každý, v etn  školák , má sv j e-mail, 
profil na komunitním serveru typu Facebook, Lidé nebo Twitter. 
Mnozí mají svoje webové stránky. P ispíváme do diskusí, spouštíme 
r zné, zdánliv  zábavné testy a ú astníme se zdánliv  anonymn

všemožných anket. Je však iluzorní domnívat se, že kdokoli  
p ipojený na sí  je anonymní. Jist  m žete namítnout, že pomocí 
jednoduché utility lze svou IP adresu skrýt a vystupovat jako 
pan „Nikdo“. O naivit  tohoto postupu nás všechny letos po átkem 
ervence p esv d il bývalý systémový administrátor pracující 

pro americkou Národní bezpe nostní agenturu (NSA), zam stnanec 
CIA t icetiletý Edward Joseph Snowden. Ten dal tisku k dispozici 
informace o masivním a do té chvíle p ed ve ejností utajovaném 
celosv tovém sledování telefon  a elektronické komunikace ze 
strany bezpe nostních služeb. Z tohoto materiálu mimo jiné  
vyplývá, že každý zelený nebo ervený palec, který jsme emukoli 
ud lili, stejn  jako naše hlasy v anketách a názory v diskusích 
jsou dohledatelné nejen v reálném ase, ale i zp tn . V p ípad
pot eby je s použitím pom rn  jednoduchých algoritm  možné 
všechny tyto informace soust edit a vytvo it tzv. otisk osobnosti. 
Z n j pak lze snadno zjistit, naše názory a postoje, které jsou 
práv  díky zdánlivé anonymit  skute né a mnohdy se mohou zá-
sadn  odlišovat od obrazu, který o sob  sami ší íme. Pokud  
p istupujete na internet, lze vaši IP adresu p irovnat k otisku  
prstu. Také ten lze odstranit, ale bude to hodn  bolet! 

Poslední, o em se chci letos zmínit, je mimo ádn  silná  
frekvence letošních oslav životních jubileí našich len .
Významného v ku 50, 60 a 70 let se letos dožili tito naši lenové, 
které uvádím v abecedním po adí: Pavel Ba ha, Božena Dvo áková, 
Marie Hrubá, Ji í Soták a Miluše Zemanová. Jako posledního si 
dovoluji jmenovat Josefa Priknera, ne snad proto, že by v abeced
byl až za paní Zemanovou, ale proto, že oslavu svých šedesátin 
posunul práv  na dnešek. Díky tomu má dnešní výro ní lenská 
sch ze možnost stát se nejen formálním a hasi skými stanovami 
ur eným setkáním, ale i neformální p íležitostí k upevn ní  
sousedských vztah .

Ji í Urban kroniká  tožický (na Tožici 7.12.2013) 

(pokra ování ze strany 12) 

Mikulášská nadílka 

V sobotu 30. listopadu se konala tradi ní Mikulášská nadílka pro 
d ti z osad Jírovice, Jarkovice a Semovice v hostinci Na Kuka ce. 

Pro d ti bylo p ipraveno zábavné odpoledne plné sout ží o sladkosti 
a promítání pohádek, zakon ené p íchodem Mikuláše s and lem 
a erty. I p es n kolik slzi ek se odpoledne vyda ilo, erti odešli 
s nepo ízenou a d ti si odnesly nadílku plnou sladkostí a ovoce 
od Mikuláše a And la.

Tímto bychom rádi pod kovali všem sponzor m - m stu Byst ice, 
Danone a.s., p. Brejlovi, Milanu Malknechtovi, Martinu Kleplovi 
a dále moc pod kovali za dobrovolné p ísp vky vybrané na míst .

Sledujte další akce pro d ti na nást nkách v osadách a na webových 
stránkách www.jirovice.cz a brzy se t šíme na vid nou.  

Míša Filipová 
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Mimo ádný zápis do MŠ Byst ice 
Ve tvrtek 23. ledna 2014 bude mimo ádný zápis d tí do MŠ 
Byst ice, p i kterém dostanou rodi e p ihlášku dít te k docházce 
do mate ské školy. Tuto p ihlášku prosím odevzdat vypln nou 
a potvrzenou d tským léka em nejpozd ji do 31. ledna 2014. 

editelka školy bude postupovat p i rozhodování o p ijetí dít te 
na základ  sm rnice 17/ 2012. 

Pro p ijetí jsou rozhodující tato kritéria: 
Trvalý pobyt dít te na správním území Byst ice  
Rodi e v as podali ádnou p ihlášku dít te k p ijetí  
do MŠ Byst ice 
Datum narození dít te 

D ti jsou p ijímány do MŠ Byst ice podle §34, §165 odst. 2 
písm. b) a §183 odst. 1 zákona . 561/2004 Sb., o p edškolním, 
základním, st edním, vyšším odborném a jiném vzd lávání  
a v souladu se zákonem . 500/2004 Sb., správní ád. 

Písemné rozhodnutí o p ijetí bude vydáno do 20. února 2014.  

P edpokládaný termín nástupu nov  p ijatých d tí je 1. 4. 2014. 

ádný zápis d tí na školní rok 2014/2015 prob hne koncem 
dubna 2014. O p esném termínu ádného zápisu budou rodi e
v as informováni. 

Miroslava Jirovská, editelka MŠ Byst ice 

Zápis do ZŠ Byst ice a do školní družiny 
Zápis d tí do 1. t ídy ZŠ Byst ice pro školní rok 2014/2015  
prob hne ve dnech: 

20. ledna (pond lí)   13.00 - 17.00 hodin 
21. ledna (úterý)      13.00 - 16.00 hodin 

Zapisují se d ti, které do 31. srpna 2014 dovrší v k 6 let a d ti, 
kterým byl v roce 2013 povolen odklad školní docházky. 

K zápisu dít te vezm te s sebou: rodný list dít te, ob anský pr -
kaz zákonného zástupce, obuv na p ezutí. 

Odložení povinné školní docházky lze uskute nit rozhodnutím 
editele školy na základ  písemné žádosti zákonného zástupce dít te

a vyjád ení pedagogicko-psychologické poradny a odborného léka e. 

Zápis d tí do školní družiny ZŠ Byst ice pro školní rok 
2014/2015 (pro budoucí prv á ky) prob hne ve dnech: 

20. ledna (pond lí)  8.00 - 12.00 a 13.00 - 17.00 hodin 
21. ledna (úterý)      8.00 - 12.00 a 13.00 - 16.00 hodin 

Oba zápisy se konají v budov  1. stupn  základní školy. 

Tradi ní váno ní výstava v ZŠ Byst ice 
Ve dnech 16. 12. až 20. 12. 2013 prob hla v základní škole již tradi ní výstava výtvarných prací žák  a zam stnanc  školy. Mnozí 
návšt vníci nejen pot šili své oko a hledali a našli i práci svých ratolestí, ale našli zde i p íležitost koupit zajímavé a krásné váno ní 
dárky pro své nejbližší. Byst ickým kantor m v ele s Mgr. Olgou Marešovou d kujeme za opravdu krásný p edváno ní zážitek! 
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Ob anská komise informuje 
V prosinci oslavili kulaté jubileum tito ob ané: 

Ji í Zajíc                                 Byst ice                   75 let 
Petr Kunc                                Líšno                       75 let 
Zde ka Doležalová                 Byst ice                   75 let 
Marie Šebková                        Nesva ily                 75 let 
Marie Soch rková                   Byst ice                   80 let 
Rudolf Vnou ek                      Byst ice                   80 let 
Marie Rezková                        Nesva ily                 85 let 
R žena Barnetová                   Mokrá Lhota            85 let 
Josef erv                               Byst ice                   85 let 
Vlasta Kruch ová                    Božkovice                90 let 
Marie eská                            Byst ice                   91 let 
Otilie Mrázková                      Byst ice                   92 let 

Všem oslavenc m p ejeme hodn  zdraví,  
pohody a životního elánu ! 

21. prosince 2013 oslavili „Zlatou svatbu“, tedy 50 let spole ného 
života, manželé Jaroslava a Jaroslav Majerovi z Líšna.  

26. prosince 2013 oslavili manželé Božena a Vladimír Kohoutkovi  
z Byst ice  „Diamantovou svatbu“, tedy 60 let spole ného života. 
Svatební akt si p išli zopakovat do ob adní sín  M Ú v Byst ici. 
P i tónech svatebního pochodu p icházejí  usm vaví manželé 
v plné síle a kráse. 

I pro nás za ob adním stolem to byl velký zážitek.  Po uvítání  
paní Marie Neradové za Ob anskou komisi, p edstavení manžel
matriká kou paní Danou Jelínkovou, krásném projevu pana starosty 
Mgr. Daniela Št pánka, p i tónech hudby a verš , následuje 
slavnostní p ípitek, blahop ání a dárky.  

Tak ješt  hodn  krásných spole ných chvil prožitých ve zdraví 
a pohod  p eje ob ma manžel m Ob anská komise  M Ú Byst ice. 

Za OK Marie Neradová 

O em se hovo í... 
Se zájmem jsem si p e etl Váš p ísp vek v listopadovém Hlasu Byst ice, 
ve kterém jste si všímal hazardérského p echázení kolejí na byst ické 
zastávce. Pracuji jako strojv dce a byst ickou zastávkou asto projíždím. 
Problém, který jste p iblížil v Hlasu Byst ice, je mnohem širší než by se 
mohlo po p e tení Vašeho lánku nezasv ceným tená m zdát. P es 
koleje tu p ebíhají nejen d ti a dosp lí, jak jste zmínil. Mnohem vážn jší 
je potkat v kolejišti seniory, kte í se po spat ení vlaku mnohdy nemohou 
rozhodnout, na kterou stranu se vlastn  vlaku vyhnout. Pokud se rozhodnou 
správn  a kolejišt  opustí ješt  p ed pr jezdem vlaku, pak mohou mluvit 
o št stí, když p i p ekotném úprku z kolejí pouze zakopnou a upadnou. 
Další po etnou skupinou, která se ubírá p es koleje na byst ické zastávce, 
jsou zam stnanci dráhy (lhostejno zda zam stnavatelem jsou eské 
dráhy, Správa železni ní dopravní cesty nebo n jaká jiná spole nost, a
již provozovatele dráhy nebo dopravce). U t chto lidí, kte í p i svém 
vstupu do kolejišt  na byst ické zastávce nejsou ve služb , protože jedou 
do nebo ze zam stnání, mi jejich po ínání doslova hlava nebere. Všichni 
zam stnanci drah v dí ze Zákona o drahách, že vstup na provozovanou 
dopravní cestu je zakázán (neplatí samoz ejm  pro zam stnance ve služb ). 
Sch dky vedoucí z obou nástupiš  jsou navíc opat eny jasnou tabulkou 
s piktogramem upozor ujícím na zákaz vstupu. 
Ve Vašem lánku byla také zmín na rychlost 115 km/hod., kterou mohou 
vlaky zastávkou projížd t. Tady bych Vás rád doplnil, že 115km/hod. není 
zdaleka nejvyšší rychlostí, kterou se vlak v tomto úseku m že pohybovat. 
Rychlost je zde omezena následovn :

110 km/hod. pro vlaky tažené lokomotivou 
115 km/hod. pro vlaky vedené elektrickým nebo motorovým  
vozem nebo jednotkou 
140 km/hod. pro vlaky vedené vozidly s nakláp cími sk ín mi 

Krom  toho p i zkušebních jízdách, které z ásti již prob hly a z ásti 
teprve prob hnou, je nejvyšší dovolená rychlost (140 km/hod.)  
navýšena o dalších, pro zkoušky p edepsaných 10%. Takže nejvyšší 
rychlost, kterou se m že pohybovat vlak projížd jící byst ickou  
zastávkou, je 154 km/hod. 
P i téhle rychlosti ujede vlak tém  43 m každou sekundu. Díky  
protihlukové zdi, navíc umíst né na vnit ní stran  oblouku, je zde  
dohlednost okolo 100 m. P echázející má tedy zhruba 2,5 sekundy na 
svoji reakci a únik. N kdo si možná myslí, že je to dost asu. Já rad ji 
použiji p ístupovou cestu, která je o 150 metr  delší. 
Pokud by byla zastávka vystav na na rovném úseku za stadionem, jak 
bylo p vodn  navrhováno, byla by díky dohlednosti nejmén  500 m na 
ob  strany úniková doba podstatn  prodloužena. M sto však trvalo na 
umíst ní zastávky v p vodní poloze, a tak tam také z stala. Na nám stí 
je to sice ze zastávky více než kilometr, ale m sto si prosadilo svou. 
Nejv tším nebezpe ím, které zde hrozí a které, troufám si íci, nikoho 
ani nenapadne, je soub žná jízda dvou vlak  stejným sm rem. Tra  je 
totiž vybavena obousm rným zabezpe ovacím za ízením obou kolejí, 
a tak v p ípad  provozní pot eby je možný provoz vlak  po každé koleji 
ob ma sm ry. To znamená, že vlaky se zde mohou nejen míjet, ale 
i p edjížd t nebo jet soub žn .
Možná práv  sem by m stská policie mohla up ít své zraky. 

S pozdravem Ji í Urban, Tožice 18 
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Jeden z mnoha adventních zážitk  v Byst ici 
12. prosince hostil útulný sálek U Jelena vzácného hosta, písni ká e
Jaroslava Hutku. Vzácného i proto, že nemáme mnoho p íležitostí 
naslouchat písni ká m, vzácnost je slyšet písn  Krylovy, Hutkovy, 
D de kovy, T eš ákovy, Burianovy, Karáskovy. A p itom to byli 
oni, co nás p ipravovali na svobodu, co se shán ly jejich písni ky 
všelijak, p es p átele, pod rukou… A tak jsme si U Jelena kupovali 
Hutkovy „samopaly“, ale dob e tak, jsou o to cenn jší, že obaly 
si kreslil sám autor. A co je vlastn  lacin jší než komerce, které 
máme kolem sebe tolik?  
Sám písni ká  byl milý, vtipný, samoz ejmý. Zpíval písn  politické  
(Havlí ku, Havle a Nám š  zpíval sál s sebou), ale i písn  lyrické, 
rozmarné a lidové. A protože byl advent, i koledy. Naše koledy 
jsou z evropských ty nejkrásn jší, ale koledy - baladické formy -, 
které zpíval Jaroslav Hutka, byly v tšin  z nás neznámé. Hutka 
se inspiroval moravským sb ratelem Františkem Sušilem, který 
v letech 1835 - 45 shromáždil 2 500 variant.  
Totéž pro eskou píse  vykonal Karel Jaromír Erben, balady byly 
inspirací k jeho skvostu Kytice.  
Sušil píše: „Chodím po té vlasti, sbírám písn , nalézám však jen 
úlomy…“ A toto bohatství nám objevil Jaroslav Hutka. Mnoho 
z jeho koled moravských - pro nás neznámých, m  dojalo velmi 
i proto, že je nás u ila zpívat matka, která je znala od své moravské  
„sta enky“. Badatelé uvažují nad rozdílem písn eské a moravské, 
eské byly hodn  ovlivn ny barokem, a ty moravské jsou prý 

ješt  starší a jejich rytmus napovídá, že byly zpívány p i ch zi i
jízd  na koni, rytmizované e í. (Jak nevzpomenout na moravského 
skladatele Janá ka?) Jiný je i temperament.  
Atmosféra v sále byla báje ná, i ti mladí zpívali refrény se  
zp vákem.  
Za tento ve er d kujeme kulturnímu vedení Byst ice, jeho rozp tí je 
na malé m sto až neuv itelné a velmi výb rové. I cesta inverzní 
temnou mlžnou Byst icí dokreslila p vab adventního asu, všude 
rozzá ené stromy. 
„Už je tady prosinec - prosinec, jenž p ijde nakonec...“  A v lednu nezbývá, než všem pod kovat.  

MF, foto PaN

Co se poda ilo získat pro Byst ici v kultu e
Z byst ického divadla U Jelena se stává prestižní st edo eská divadelní scéna. Jednak se o Byst ici za íná v d t, že tu p sobí ty i
divadelní soubory, což není obvyklé, ale pro Byst ici se poda ilo získat t i prestižní divadelní akce krajského významu. 

První z nich se odehraje v sobotu 22. února 2014 a jedná se o sout ž divadelních monolog  a dialog . Vyhlašovatelem je Svaz eských  
divadelních ochotník  (S DO) a odehrává se ve dvou kategoriích: pro divadelníky do 16 let je ur ena sout ž s názvem KANDDÁSEK,
dosp lým (tedy od 16 let) je ur ena sout ž O POHÁREK S DO, Memoriál Zde ka Kokty. O významu této sout že áste n  vypovídá 
i to, že letos prob hne její už 42. ro ník. 

Dalším divadelní svátkem bude v sobotu 22. b ezna 2014 „Krajská postupová p ehlídka pro Loutká skou Chrudim 2014“. Vyhlašovatelem 
této sout že je Ministerstvo kultury a hlavním po adatelem NIPOS-ARTAMA. Protože z Byst ice je možné p ímo postoupit na  
národní p ehlídku loutkového divadla, jíž je Loutká ská Chrudim, a vít zové této národní p ehlídky jsou nominováni na Jirásk v
Hronov, m žeme s trochou nadsázky tvrdit, že jedna z cest do Hronova za íná práv  v Byst ici. 

Poslední divadelní sout ží, která v Byst ici letos prob hne, bude v sobotu 13. zá í 2014 sout ž divadelních aktovek „Jednoaktovky 
S DO 2014, Memoriál Ladislava Lhoty“. Podmínkou ú asti v této sout ži je to, že inscenáto i hrají dramatický text (nelze se ho tedy  
zú astnit s pantomimou, pohybovým divadlem, operou nebo divadlem poezie). Dalším omezením jsou „ asové mantinely“ - p edstavení 
musí mít minimální délku 15 a maximální 50 minut. A protože se jedná o jednoaktovky, musí samoz ejm  spl ovat i toto kritérium  
(d j se musí odehrávat na jednom míst , bez asových posun ). 

V íme, že všechny tyto akce pomohou nejen v dobrém ší it jméno Byst ice, ale že všechny byst ické divadelní soubory využijí této 
skv lé p íležitosti - vid t práci mnoha jiných divadel, ud lat si na tuto práci sv j názor a pak jej porovnat s názorem odborných porot.  
Je to totiž skv lá škola a p íležitost „bezbolestn “ se nau it n co nového o divadle. PaN 
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ned le 19. ledna 2014 v 15 hodin 
Josef Kolá  - Petr Prchal 
Deník Koucourka Modroo ka 
Komorní studio Á ko z Benešova p iveze pohádku plnou veselých 
písni ek pro naše nejmenší. P edloha Modroo ka pochází z oblíbené 
d tské knížky spisovatele a p írodov dce Josefa Kolá e Z deníku 
kocoura Modroo ka. Kocourek Modroo ko je malé kot , které 
se teprve u í po ádnému ko i ímu životu. Jeho pr vodcem je 
moudrý B lovous Zrzunda a krásná ko ka Zelenoo ka. Postupn
zjiš uje, jak dovede být ten „opravdový“ ko i í život zajímavý, 
n kdy trochu krutý, ale p edevším krásný. 

st eda 29. ledna 2014 v 19:30 hodin 
Pavel N mec 
DNA
BANDA (Byst ické Amatérské Nezávislé Divadlo Autorské)
p ichází s premiérou dramatu z detektivního prost edí, kde jednu 
z hlavních rolí hraje správná analýza nesprávné DNA. 
Vstupenky je možné zamluvit v divadle U Jelena  
nebo na tel. 731 575 072 - cena vstupenky 100 K .
(Celý výt žek bude v nován na humanitární ú ely.) 
P edstavení není vhodné pro d ti do 15 let! 

ned le 2. února 2014 v 15 hodin 
Jan Drda 
O princezn  Jasn nce 
Byst i tí loutká i p icházejí z pohádkou pro naše nejmenší.  
Pohádka O princezn  Jasn nce byla pro loutky upravena podle 
nádherné a známé pohádky Jana Drdy. (Na motivy této pohádky 
byla nato ena i filmová verze.) 

Vedení ú etnictví
a da ové evidence 
Zpracování ú etnictví pro firmy i OSV

Vedení  • podvojného ú etnictví
              • da ové evidence 
              • mezd 
              • da ového p iznání

Jednání na ú adech elektronickou formou. 

Dvo áková Monika 
e-mail: ucetnictvidvorakova@seznam.cz 
Tel.:     731 388 413 

Instalatérské práce

Provádím veškeré instalatérské  
a topená ské práce 

Tel: 608 713 427 
Opravy a montáž vodovodních rozvod  a erpadel 

Opravy, montáž a išt ní odpad
Opravy a montáž topení 

Dále provádím dopravu kontejnerovou avií 

Omlouváme se paní Monice Dvo ákové, u jejíž reklamy bylo v prosincovém Hlasu Byst ice uvedeno chybn  telefonní íslo.  
Správné íslo je 731 388 413 (viz opakovaná reklama Vedení ú etnictví a da ové evidence) 

Co uvidíme v lednu v divadle U Jelena?
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Fotografická kronika (pokra ování na stran  20) 

Letos poprvé jsme uspo ádali v Byst ici výstavu váno ních betlém . Bylo to možné díky úžasné sbírce našeho pana fará e, kterou všichni  
návšt vníci obdivovali. Na betlémy se p icházeli podívat nejen dosp lí, ale i d ti ze základní i mate ské školy. N kte í Byst i ané p išli dokonce  
vícekrát, což je pro nás nejlepším d kazem, že výstava se poda ila a m la smysl. 

Na váno ním koncert  v divadle U jelena hrál a zpíval Jaroslav 
Hutka. V pop edí jsou vid t jeho knihy a CD. Leckdo této nabíd-
ky využil a odcházel bohatší nejen o krásný zážitek, ale i o knihu 
nebo CD. (Více se do tete na str. 16.) 

Na rozdíl od výstavy betlém , výstava prací žák  a zam stnanc  ZŠ Byst ice má již svou tradici a mnozí se na ni každoro n  t šíme. Kdo 
nep išel, m že jen litovat a napravit to p íští rok. Ur it  nebudete litovat! 

Divadlo Kejklí  p ijelo s váno ní hrou Út k do Egypta p es  
království eské. Kejklí  pat í mezi výjime ná divadla v tom, že 
hraje loutky i pro dosp lé. Pedagoga, spisovatele a p edevším 
loutká e Lu ka Richtra jsme v Byst ici letos vid li už podruhé. 



P vecký sbor Gymnázia Benešov nás jednozna n  p esv d il o tom, že dobrý sborový zp v nezahyne. Kdo p išel na druhý adventní koncert, 
ten rozhodn  nelitoval. Byl to opravdový zážitek. A také d kaz, že je spousta mladých lidí, kte í tráví sv j volný as smyslupln .

Vidíme-li lov ka s hendikepem, máme v tšinou tendenci snažit se pomoci. Na t etím adventním koncert  jsme zažili opa nou situaci. 
Nádherná muzika nás všechny povznášela a nebýt toho, že jeden z muzikant etl prsty své pravé ruky, ani bychom možná nepost ehli, že 
jemu a n kterým dalším p i odchodu pomáhají kolegové. A my jsme od nich dostali krásný hudební dárek. 

Poslední adventní koncert pro nás p ipravují u itelé ZUŠ Benešov a hrají pro nás p edevším d ti z Byst ice a okolních osad. Stejn  jako minulý 
rok, i tentokrát byl kostel na poslední koncert zcela napln ný. Je to pochopitelné, protože nejen rodi e, ale i babi ky a d de kové si rádi  
poslechnou, jak hrají jejich potomci. Na záv r jsme si zazpívali všichni spole n .



<<
  /ASCII85EncodePages false
  /AllowTransparency false
  /AutoPositionEPSFiles true
  /AutoRotatePages /None
  /Binding /Left
  /CalGrayProfile (Black & White)
  /CalRGBProfile (None)
  /CalCMYKProfile (None)
  /sRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CannotEmbedFontPolicy /Error
  /CompatibilityLevel 1.4
  /CompressObjects /Tags
  /CompressPages true
  /ConvertImagesToIndexed true
  /PassThroughJPEGImages true
  /CreateJDFFile false
  /CreateJobTicket false
  /DefaultRenderingIntent /Default
  /DetectBlends false
  /DetectCurves 0.0000
  /ColorConversionStrategy /UseDeviceIndependentColor
  /DoThumbnails false
  /EmbedAllFonts true
  /EmbedOpenType false
  /ParseICCProfilesInComments true
  /EmbedJobOptions true
  /DSCReportingLevel 0
  /EmitDSCWarnings false
  /EndPage -1
  /ImageMemory 1048576
  /LockDistillerParams false
  /MaxSubsetPct 100
  /Optimize true
  /OPM 1
  /ParseDSCComments true
  /ParseDSCCommentsForDocInfo true
  /PreserveCopyPage true
  /PreserveDICMYKValues true
  /PreserveEPSInfo true
  /PreserveFlatness true
  /PreserveHalftoneInfo true
  /PreserveOPIComments true
  /PreserveOverprintSettings true
  /StartPage 1
  /SubsetFonts true
  /TransferFunctionInfo /Apply
  /UCRandBGInfo /Preserve
  /UsePrologue false
  /ColorSettingsFile ()
  /AlwaysEmbed [ true
  ]
  /NeverEmbed [ true
  ]
  /AntiAliasColorImages false
  /CropColorImages true
  /ColorImageMinResolution 72
  /ColorImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleColorImages true
  /ColorImageDownsampleType /Bicubic
  /ColorImageResolution 150
  /ColorImageDepth -1
  /ColorImageMinDownsampleDepth 1
  /ColorImageDownsampleThreshold 1.00000
  /EncodeColorImages false
  /ColorImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterColorImages false
  /ColorImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /ColorACSImageDict <<
    /QFactor 2.40
    /HSamples [2 1 1 2] /VSamples [2 1 1 2]
  >>
  /ColorImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000ColorACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000ColorImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasGrayImages false
  /CropGrayImages true
  /GrayImageMinResolution 72
  /GrayImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleGrayImages true
  /GrayImageDownsampleType /Bicubic
  /GrayImageResolution 150
  /GrayImageDepth -1
  /GrayImageMinDownsampleDepth 2
  /GrayImageDownsampleThreshold 1.00000
  /EncodeGrayImages true
  /GrayImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterGrayImages false
  /GrayImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /GrayACSImageDict <<
    /QFactor 2.40
    /HSamples [2 1 1 2] /VSamples [2 1 1 2]
  >>
  /GrayImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000GrayACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000GrayImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasMonoImages false
  /CropMonoImages true
  /MonoImageMinResolution 72
  /MonoImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleMonoImages true
  /MonoImageDownsampleType /Bicubic
  /MonoImageResolution 150
  /MonoImageDepth -1
  /MonoImageDownsampleThreshold 1.00000
  /EncodeMonoImages false
  /MonoImageFilter /CCITTFaxEncode
  /MonoImageDict <<
    /K -1
  >>
  /AllowPSXObjects false
  /CheckCompliance [
    /None
  ]
  /PDFX1aCheck false
  /PDFX3Check false
  /PDFXCompliantPDFOnly false
  /PDFXNoTrimBoxError true
  /PDFXTrimBoxToMediaBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXSetBleedBoxToMediaBox true
  /PDFXBleedBoxToTrimBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXOutputIntentProfile (None)
  /PDFXOutputConditionIdentifier ()
  /PDFXOutputCondition ()
  /PDFXRegistryName ()
  /PDFXTrapped /False

  /SyntheticBoldness 1.000000
  /Description <<
    /CHS <FEFF4f7f75288fd94e9b8bbe5b9a521b5efa7684002000410064006f006200650020005000440046002065876863900275284e8e9ad88d2891cf76845370524d53705237300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c676562535f00521b5efa768400200050004400460020658768633002000d>
    /CHT <FEFF4f7f752890194e9b8a2d7f6e5efa7acb7684002000410064006f006200650020005000440046002065874ef69069752865bc9ad854c18cea76845370524d5370523786557406300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c4f86958b555f5df25efa7acb76840020005000440046002065874ef63002000d>
    /DAN <>
    /DEU <>
    /ESP <>
    /FRA <>
    /GRE <>
    /HRV (Za stvaranje Adobe PDF dokumenata najpogodnijih za visokokvalitetni ispis prije tiskanja koristite ove postavke.  Stvoreni PDF dokumenti mogu se otvoriti Acrobat i Adobe Reader 5.0 i kasnijim verzijama.)
    /HUN <>
    /ITA <>
    /JPN <FEFF9ad854c18cea306a30d730ea30d730ec30b951fa529b7528002000410064006f0062006500200050004400460020658766f8306e4f5c6210306b4f7f75283057307e305930023053306e8a2d5b9a30674f5c62103055308c305f0020005000440046002030d530a130a430eb306f3001004100630072006f0062006100740020304a30883073002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee5964d3067958b304f30533068304c3067304d307e305930023053306e8a2d5b9a306b306f30d530a930f330c8306e57cb30818fbc307f304c5fc59808306730593002000d>
    /KOR <FEFFc7740020c124c815c7440020c0acc6a9d558c5ec0020ace0d488c9c80020c2dcd5d80020c778c1c4c5d00020ac00c7a50020c801d569d55c002000410064006f0062006500200050004400460020bb38c11cb97c0020c791c131d569b2c8b2e4002e0020c774b807ac8c0020c791c131b41c00200050004400460020bb38c11cb2940020004100630072006f0062006100740020bc0f002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e00300020c774c0c1c5d0c11c0020c5f40020c2180020c788c2b5b2c8b2e4002e000d>
    /NLD (Gebruik deze instellingen om Adobe PDF-documenten te maken die zijn geoptimaliseerd voor prepress-afdrukken van hoge kwaliteit. De gemaakte PDF-documenten kunnen worden geopend met Acrobat en Adobe Reader 5.0 en hoger.)
    /NOR <>
    /POL <>
    /PTB <>
    /RUM <>
    /RUS <>
    /SLV <>
    /SUO <>
    /SVE <>
    /TUR <>
    /ENU (Use these settings to create Adobe PDF documents best suited for high-quality prepress printing.  Created PDF documents can be opened with Acrobat and Adobe Reader 5.0 and later.)
    /CZE <>
  >>
  /Namespace [
    (Adobe)
    (Common)
    (1.0)
  ]
  /OtherNamespaces [
    <<
      /AsReaderSpreads false
      /CropImagesToFrames true
      /ErrorControl /WarnAndContinue
      /FlattenerIgnoreSpreadOverrides false
      /IncludeGuidesGrids false
      /IncludeNonPrinting false
      /IncludeSlug false
      /Namespace [
        (Adobe)
        (InDesign)
        (4.0)
      ]
      /OmitPlacedBitmaps false
      /OmitPlacedEPS false
      /OmitPlacedPDF false
      /SimulateOverprint /Legacy
    >>
    <<
      /AddBleedMarks false
      /AddColorBars false
      /AddCropMarks false
      /AddPageInfo false
      /AddRegMarks false
      /ConvertColors /ConvertToCMYK
      /DestinationProfileName ()
      /DestinationProfileSelector /DocumentCMYK
      /Downsample16BitImages true
      /FlattenerPreset <<
        /PresetSelector /MediumResolution
      >>
      /FormElements false
      /GenerateStructure false
      /IncludeBookmarks false
      /IncludeHyperlinks false
      /IncludeInteractive false
      /IncludeLayers false
      /IncludeProfiles false
      /MultimediaHandling /UseObjectSettings
      /Namespace [
        (Adobe)
        (CreativeSuite)
        (2.0)
      ]
      /PDFXOutputIntentProfileSelector /DocumentCMYK
      /PreserveEditing true
      /UntaggedCMYKHandling /LeaveUntagged
      /UntaggedRGBHandling /UseDocumentProfile
      /UseDocumentBleed false
    >>
  ]
>> setdistillerparams
<<
  /HWResolution [150 150]
  /PageSize [595.276 841.890]
>> setpagedevice


